
Or.V.0062 – 71/2000

Protokół Nr 71/2000

 z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 20 kwietnia 2000 roku

Obecni  wg  listy  w  załączniku.  Obradom  przewodniczył  Starosta  Białostocki  –

Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu Powiatu Białostockiego.

Proponowany porządek obrad przyjęto do realizacji:

1. Program restrukturyzacji SP TZOZ w Białymstoku – wniosek o tzw. szybką ścieżkę.

2. Umowa najmu nieruchomości przy ul. Św. Rocha 25A w Białymstoku – informacyjnie.

3. Wniosek do Wydziału Ksiąg Wieczystych w sprawie urządzenia księgi dla nieruchomości

powiatowych w Michałowie.

4. Wniosek o przyznanie premii Dyrektorom Domów Pomocy Społecznej.

5. Pismo Wydziału Spraw Społecznych w sprawie rozliczenia dz. 82 rozdz. 8495 (kultura i

sztuka) za 1999 rok.

6. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej w Rogowie o dofinansowanie.

7. Pismo Wydawnictw „Rhema” i „Łuk” w sprawie subskrybcji pism i biografii Franciszka

Karpińskiego.

8. Pismo ZSM w Łapach w sprawie utworzenia Centrum Kształcenia Praktycznego.

9. Pismo w sprawie odszkodowania za chorobę zawodową nauczyciela w ZS w Michałowie.

10. Informacja o wynikach prac Komisji ds. wyłonienia dostawcy tablic rejestracyjnych.

11. Pismo  LO  w  Łapach  w  sprawie  zwiększenia  budżetu  o  kwotę  10.000  zł  na  zakup

kserokopiarki i komputera.

12. Pismo Zarządu Gminy Poświętne.

13. Podpisanie  porozumień  w  sprawie  kształcenia  w  ODZ  w  Michałowie  z  Zarządami

powiatów Siemiatycze, Sokółka, Mońki, Bielsk Podlaski, Białystok-Miasto i MIG Brańsk.

14. Pismo w sprawie otwarcia kierunku „technik hodowca koni” w ZSMR w Supraślu.

15. Pismo Dyrektora ZSMR w Supraślu w sprawie modernizacji pkt. Pomiarowych.

16. Zaopiniowanie planu wydatków Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku na 2000 rok.

17. Zaproszenia na posiedzenia Komisji.

18. Informacja o rozpoczęciu procedury na dostawę materiałów biurowych.

19. Pismo Akademii Podlaskiej w Siedlcach.



20. Uchwały  w sprawie  upoważnienia Dyrektora  PZD – Pana Marka  Jędrzejewskiego  do

składania  oświadczeń  woli  w  sprawie  nabywania  gruntów  na  terenie  powiatu

białostockiego z przeznaczeniem na budowę i modernizację dróg.

21. Stanowisko  Zarządu  w  sprawie  powierzenia  pełnienia  funkcji  Dyrektora  szkoły  Pani

Jadwidze Maciejewskiej.

22. Informacje o projektach uchwał Rady Powiatu.

23. Sprawy różne.

Ad. 1  

W temacie  programu restrukturyzacji  SP TZOZ w Białymstoku wyjaśnienia  złożyła  Pani

Celina Grażyna Wojciechowska. Wniosek o szybką ścieżkę restrukturyzacji złożył SP TZOZ

w Białymstoku. W tym celu przedłożył Zarządowi niezbędne dokumenty, wymagane przez

Marszałka Województwa Podlaskiego.

Jeżeli  Zarząd  uzna,  iż  przedłożone  dokumenty  są  kompletne,  wówczas  przedłoży  je

Komitetowi Sterującemu przy Marszałku Województwa Podlaskiego. Następnie dokumenty

te będą skierowane do Ministerstwa. Pani Wojciechowska omówiła szczegółowo wszystkie

przedłożone dokumenty (zał. Nr 2).

Członek  Zarządu  –  Pan  Stanisław  Łapiński  zapytał  czy  sprawa  ta  będzie  przedmiotem

posiedzenia Komisji Zdrowia i Kultury Fizycznej.

Zarząd, po dyskusji, uznał, iż problemem szybkiej restrukturyzacji w trybie pilnym powinna

zając się KZ i KF, celem wypracowania opinii w tej sprawie. 

Ad. 2

Starosta  Białostocki  przedstawił  informacyjnie  działania  zmierzającą  do  wynajmu

nieruchomości  przy  ul.  Św.  Rocha  25a  w  Białymstoku.  W  działaniach  tych  aktywnie

uczestniczą  pracownicy  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  oraz  Wydziału

Finansowego. Zarząd ww. informację przyjął do wiadomości.

Ad. 3

Wicestarosta  –  Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zreferowała  zebranym  sprawę  dot.

wniosku  do Sądu Rejonowego w Białymstoku, IX Wydziału Ksiąg Wieczystych o urządzenie

księgi wieczystej dla działek oznaczonych nr geod. 1127, 1128, 1131, 1132, 1134, 1135, 1136

i 1138 położonych w Michałowie i wpisanie jako właściciela Powiat Białostocki (zał. Nr 3).

Po  wysłuchaniu  wyjaśnień,  Zarząd  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  ww.



wniosku,  upoważniając  do  jego  podpisania  Przewodniczącego  Zarządu  –

Pana Wiesława Pusza i członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.  Sprawę do

realizacji przekazano WGKiN.

Ad. 4

Pan Wiesław Pusz przedstawił Zarządowi wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie

w  Białymstoku  Nr  CPR.VIII.1131  –  3/2000  z  dnia  13  kwietnia  2000  roku  w  sprawie

przyznania  premii  za  miesiąc  marzec  2000 roku dyrektorom Domów Pomocy Społecznej

(zał. Nr 4).

Zarząd,  po  dyskusji,  zaakceptował  przyznanie  premii  dyrektorom  DPS-ów,  we

wnioskowanych wysokościach. Sprawę, celem realizacji przekazano Pani Popławskiej.

Ad. 5

Starosta Białostocki przedstawił członkom Zarządu rozliczenie realizacji budżetu w dz. 83

–  kultura  i  sztuka,  rozdz.  –  pozostała  działalność  za  1999  rok  (zał.  Nr  5).  Zarząd  ww.

informację przyjął do wiadomości.

Ad. 6

Przewodniczący Zarządu zapoznał zebranych z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej w

Rogowie  o  pomoc  w  zakupie  niezbędnego  sprzętu  potrzebnego  do  realizacji  zadań,

wynikających  z  programu  ekologicznego  szkoły  (zał.  Nr  6).  Wyjaśnienia  w  tej  sprawie

złożyła Pani Skarbnik. Zarząd, po dyskusji, sprawę powyższą skierował do Wydziału Spraw

Społecznych  celem  przeanalizowania  sprawy  oraz  przygotowania  projektu  odpowiedzi  w

konsultacji z Panią Skarbnik.

Ad. 7

Zarząd Powiatu zapoznał się z ofertą Wydawnictw „Rhema” i „Łuk” w sprawie edycji pism

oraz  biografii  Franciszka  Karpińskiego  w  opracowaniu  Waldemara  Smaszcza  pod

honorowym patronatem Jego Ekscelencji  Księdza  Arcybiskupa Stanisława Szymeckiego –

Metropolity Białostockiego (zał. Nr 7). Zarząd ww. przyjął do wiadomości i skierował do

Pani Sekretarz – Anny Szczepańskiej.



Ad. 8

Pan Wiesław Pusz przedstawił prośbę Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach o utworzenie

Centrum Kształcenia  Praktycznego w Łapach (zał. Nr 8).

Wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożył  członek  Zarządu  –  Pan  Stanisław  Łapiński.  Reforma

oświaty wywołuje i  nakreśla pewne kierunki rozwoju. W 2002 roku, od września będą w

szkołach tylko licea profilowane, zawodowe szkoły, licea uzupełniające i policealna. Szkoła

nie będzie mogła kształcić dorosłych, ani też tzw. kursowo. Wszystkie te funkcje wchodzą do

centrum  Kształcenia  Praktycznego  lub  Ustawicznego.  CKP  będzie  mogło  również

przeprowadzać  egzaminy  z  przygotowania  zawodowego  pod  kierunkiem  Komisji

Egzaminacyjnej w Łomży. Z tej racji, by nie stracić dodatkowych możliwości pozyskiwania

środków  finansowych  ZSM  w  Łapach  wnosi  o  utworzenie  Centrum  Kształcenia

Praktycznego. Ponadto gospodarstwa pomocnicze po 2002 roku muszą ulec likwidacji,  co

wynika z programów ramowych (założenie MEN). Aby wyjść temu naprzeciw i  stworzyć

możliwości, w ramach posiadanych środków, w zespole poprzez restrukturyzację zespołu na

bazie zlikwidowanych warsztatów utworzyć taką jednostkę.

Zarząd  Powiatu,  wstępnie  zaakceptował  prośbę  Dyrekcji  ZSM  w  Łapach  o  utworzenie

Centrum  Kształcenia  Praktycznego  w  Łapach.  Sprawę  powyższą  skierował  do  Wydziału

Spraw Społecznych i pani Skarbnik, celem szczegółowego rozpoznania tematu.

Ad. 9

Przewodniczący Zarządu Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z pismem Zespołu Szkół w

Michałowie w sprawie przydzielenia szkole środków finansowych w kwocie 7.370 zł, celem

wypłacenia  nauczycielce  jednorazowego  odszkodowania  z  tytułu  stwierdzonej  choroby

zawodowej (zał. Nr 9).

Wyjaśnienia w tej  sprawie   złożyła  Pani  Maria  Grażyna Kalińska.  Na wniosek Wydziału

Spraw  Społecznych  dokonane  zostaną  zmiany  w  budżecie  powiatu,  zabezpieczające

wypłacenie ww. kwoty odszkodowania. Proponuje się pokryć ją z rezerwy oświatowej.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie zaakceptował ww. rozwiązanie sprawy.

Ad. 10

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych – Pan Piotr Topczewski omówił prace Komisji ds.

wyłonienia dostawcy tablic  rejestracyjnych.  W toku tych działań  została  wyłoniona firma

„Lissa” z Białegostoku. Zarząd Powiatu po wysłuchaniu wyjaśnień i dyskusji, jednogłośnie4

zatwierdził wyniki procedury zapytania o cenę na wykonanie i dostawę tablic rejestracyjnych.



Ww. sprawę nadal prowadzi WSS.

Ad. 11

Pan Wiesław Pusz zapoznał członków Zarządu z pismem Dyrektora LO w Łapach Nr Ldz.

219/2000 z  dnia 18 kwietnia  2000 roku z prośbą  o zwiększenie budżetu  szkoły o kwotę

10.000 zł na zakup kserokopiarki, komputera i programu kadrowego (zał. Nr 10). Zarząd, po

dyskusji,  uznał,  iż  z  odpowiedział  należy  wstrzymać  się  do  momentu  rozstrzygnięcia

problemu  ze  środkami  specjalnymi.  Sprawę  powyższą  przekazano  do  konsultacji

Pani Marii Grażynie Kalińskiej. 

Ad. 12

Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  pismo  Zarządu  Gminy  Poświętne  w  sprawie

utworzenia filii starostwa na terenie miasta Łapy, prowadzącej sprawy z zakresu geodezji i

ewidencji  gruntów (zał.  Nr  11).  Członek  Zarządu  –  Pan  Stanisław  Łapiński  w  dyskusji,

zaznaczył, by przy ewentualnym tworzeniu filii Starostwa na ewentualną siedzibę wziął pod

uwagę budynek warsztatów szkolnych przy ul. Mostowej w Łapach. Zarząd ww. przyjął do

wiadomości.

Ad. 13

Przewodniczący Zarządu powiatu przedstawiając zebranym projekt porozumień, w sprawie

organizacji i zasad finansowania kształcenia uczniów ze szkół zawodowych, uczących się w

klasach wielozawodowych w Ośrodku Dokształcania Zawodowego przy Zespole Szkół  w

Michałowie, przypomniał, iż ODZ w Michałowie kształci uczniów ze szkoły w Michałowie

oraz  uczniów  i  innych  powiatów.  Zawieranie  stosownych  porozumień  ma  na  celu

uregulowania  poniesionych  kosztów.  Pan  Pusz  odczytał  treści  projektów  porozumień

dotyczących  kursu  II  stopnia  o  specjalności  mechanik  pojazdów  samochodowych  z

samorządami:

1) Urzędem Miasta w Brańsku (zał. Nr 12),

2) Powiatem Siemiatyckim (zał. Nr 13),

3) Powiatem Sokólskim (zał. Nr 14),

4) Powiatem Minieckim (zał. Nr 15),

5) Powiatem Bielskim (zał. Nr 16),

6) Urzędem Miasta Białegostoku (dotyczy również kursu I stopnia, na które dotychczas nie

zostało podpisane porozumienie) (zał. Nr 17).



W załączniku  Wydział  Spraw  Społecznych  przedłożył  kalkulację  kosztów,  związanych  z

prowadzeniem  ww.  kształcenia  przez  ODZ  w  Michałowie  (zał.  Nr  18).  Zarząd  Powiatu

jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  ww.  porozumień,  upoważniając  do  ich

podpisania Przewodniczącego Zarządu – Pana Wiesława Pusza i członka Zarządu – Panią

Celinę Grażynę Wojciechowską.

Ad. 14

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych – Pan Piotr Topczewski przedstawił zebranym pismo

Dyrektora ZSMR w Supraślu w sprawie  otwarcia kierunku „technik hodowca koni” oraz

złożył wyjaśnienia w tej sprawie (zał. Nr 19). Kuratorium Oświaty w Białymstoku wydało

pozytywną opinię w tej  sprawie. Zarząd Powiatu wobec powyższego zobowiązał WSS do

przedstawienia  na  kolejne  posiedzenie  Zarządu  informacji  o  skutkach  finansowych

utworzenia ww. kierunku oraz stanowisko Dyrektora szkoły w tej sprawie.

Ad. 15

Starosta Białostocki zapoznał członków Zarządu z pismem Dyrektora ZSMR w Supraślu w

sprawie modernizacji punktów pomiarowych (zał. Nr 20). 

Ponadto  przedstawił  projekt  odpowiedzi  Dyrektorowi  ZSMR  odnośnie  finansowania  tej

inwestycji.  Zarząd Powiatu,  po dyskusji,  jednogłośnie przyjął  ww. stanowisko, podpisując

ww. pismo. Zobowiązano WSS do wysłania go zainteresowanym stronom.

Ad. 16

Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku  przedłożył,  na  wniosek  Komisji  Infrastruktury

Technicznej,  plan  wydatków  na  2000  rok  (zał.  Nr  21).  Zarząd,  po  zapoznaniu  się  z

przedłożonym  materiałem,  zaakceptował  go,  przekazując  do  Komisji  Infrastruktury

Technicznej.

Ad. 17

Starosta Białostocki poinformował zebranych o terminach posiedzeń stałych Komisji Rady

Powiatu:  Rewizyjną,  KIT,  Finansowo-Gospodarczą,  ds.  Rynku Pracy i  przedsiębiorczości.

Zarząd ww. przyjął do wiadomości.



Ad. 18

Przewodniczący Zarządu Powiatu Białostockiego poinformował Zarząd, iż stosunkowo dużo

materiałów  biurowych zużywają ostatnio pracownicy Starostwa. Obowiązkiem pracodawcy

jest  zabezpieczenie ich,  a  ponieważ ww. przekroczy kwotę 3000 ECU należy zastosować

procedurę zamówień publicznych – zapytanie o cenę (zał. Nr 22).

Zarząd  po  wysłuchaniu  wyjaśnień,  jednogłośnie  podjął  decyzję  o  rozpoczęciu  procedury.

Sprawę, celem realizacji przekazano Wydziałowi Organizacyjnemu.

Ad. 19

Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z pismem Akademii Podlaskiej w Siedlcach; Katedry

Agrobiznesu  i  Wojewódzkiego  Podlaskiego  ODR-u  w  Szepietowie  z  prośbą  o  wsparcie

finansowe Międzynarodowej Konferencji Naukowej „Rola małych i średnich przedsiębiorstw

w rozwoju obszarów wiejskich” (zał. Nr 23).

Wyjaśnień w tej sprawie udzieliła Skarbnik Powiatu – Pani Maria Grażyna Kalińska. Zarząd,

po dyskusji, sprawę powyższą skierował do Wydziału Spraw Społecznych –                      Pani

Czyżewskiej w celu przygotowania odpowiedzi (brak środków finansowych).

Ad. 20

Pani  Anna  Szczepańska  –  Sekretarz  Powiatu  omówiła  zalecenia  pokontrolne  dokonane

zgodnie z uwagami Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku:

1) dotyczyła  weryfikacji  oraz  prawidłowości  sporządzenia  kart  inwentaryzacyjnych

stosownie  do  wzorów  określonych  w  rozporządzeniu  oraz  ustalenia  należności  i

zobowiązań  jednostek  organizacyjnych,  a  także  obciążeń  majątkowych  i  tytułów

prawnych,

2) dotyczyła  wyjazdów  służbowych  samochodami  prywatnymi  pracowników

(niedostatecznie obrazowanie przebiegu wyjazdu), aczkolwiek odzwierciedlane zgodnie z

przepisami, na druku opracowanym przez Ministra Transportu. Zgodnie z zaleceniem RIO

został opracowany druk obrazujący przebieg wyjazdu i czas przebywania w terenie.

Zarząd  jednogłośnie  zaakceptował  ww.  druk,  zobowiązując  Panią  Sekretarz  do  jego

rozpowszechnienia  w  wydziałach  Starostwa.  Ponadto  w  tej  sprawie  Pani  Skarbnik

Powiatu  podniosła  bardzo  istotny  problem  dot.  zapisu  pokontrolnego  „ujednolicić  w

przepisach  wewnętrznych  rozliczeń  wyjazdów  służbowych”.  Rozporządzenie  mówi  o

jazdach lokalnych,  ale  nie  jest  to  sprecyzowane pojecie.  Pani  Kalińska  stwierdziła,  iż

niezbędne jest zinterpretowanie ww. przepisu na użytek wewnętrzny: co rozumie się przez



jazdę lokalną na terenie powiatu. Jest to bardzo istotne przy ustalaniu umowa ryczałtów

kilometrowych. Do analizy tematu Zarząd upoważnił Panią Sekretarz przy współpracy z

Panią Skarbnik.

3) dotyczyła  udzielenia  pełnomocnictwa  Panu  Markowi  Jędrzejewskiemu  –  Dyrektorowi

Powiatowego Zarządu  Dróg w Białymstoku do  składania oświadczeń woli  w sprawie

nabywania gruntów na  terenie  powiatu  białostockiego  z  przeznaczeniem na budowę i

modernizacje dróg, w imieniu powiatu. Dyrektor był upoważniony jednoosobowo, a jak

wynika z przepisów art.  48 ustawy o samorządzie powiatowym, takie pełnomocnictwo

powinno  być  udzielone  Dyrektorowi  do  ww.  celów,  ale  jednocześnie  z  członkiem

Zarządu. Aby sprostać tym zaleceniom Pani Sekretarz przedstawiła dwa projekty uchwał

Zarządu:

- jedna dotyczyła cofnięcia ww. pełnomocnictwa Dyrektorowi PZD,

- druga  dotyczyła  upoważnienia  Dyrektora  PZD do  składania  ww. oświadczeń  woli

wspólnie z jednym członkiem Zarządu, prosząc o ich podjęcie.

Zarząd, po dyskusji, podjął jednogłośnie uchwałę Nr 104/2000 z dnia 20 kwietnia 2000 roku

w  sprawie  cofnięcia  pełnomocnictwa  Panu  Markowi  Jędrzejewskiemu  -   Dyrektorowi

Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  do  składania  oświadczeń  woli  w  sprawie

nabywania  gruntów  na  terenie  powiatu  białostockiego  z  przeznaczeniem  na  budowę  i

modernizacje dróg (zał. Nr 24).

Następnie  Zarząd  podjął  kolejną  uchwałę  Nr  105/2000  z  dnia  20  kwietnia  2000 roku  w

sprawie upoważnienia Pana Marka Jędrzejewskiego – Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg

w  Białymstoku  do  składania  oświadczeń  woli,  wspólnie  z  jednym  członkiem  Zarządu

(zał. Nr 25).

Ad. 21

Zarząd Powiatu  pracował wcześniej  nad sprawą powierzenia stanowiska dyrektora  szkoły

Pani  Jadwidze  Maciejewskiej.  Wstępnie  zaakceptował  taką  propozycję,  prosząc  o  opinię

radców prawnych. W dniu dzisiejszym Zarząd zapoznał się z przedłożoną opinią, która mówi

o tym, iż łączenie funkcji dyrektora obu szkół nie narusza przepisów ustawy (zał. Nr 26).

Mając  ww.  na  uwadze  Zarząd  Powiatu  nadal  podtrzymuje  swoje  stanowisko  w  sprawie

powierzenia funkcji Dyrektora szkoły Pani Jadwidze Maciejewskiej. Sprawa powyższa winna

być w chwili obecnej skonsultowana z Radą Pedagogiczną szkoły w celu wydania opinii w tej

sprawie. Ww. opinia nie jest wiążąca.



Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął stanowisko dot. powierzenia funkcji dyrektora LO i LE

w Łapach Pani Jadwidze Maciejewskiej.

Ad. 22

Starosta Białostocki przedstawił zebranym informacyjnie dwa projekty uchwał Rady Powiatu

Białostockiego:

1) w  sprawie  odłączenia  wsi  Zaścianki  od  Gminy  Supraśl  i  przyłączenia  do  miasta

Białegostoku (zał. Nr 27),

2) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  rozwiązanie  stosunku  pracy  z  radną  Rady  Powiatu

Białostockiego (zał. Nr 28).

Zarząd ww. projekty przyjął do wiadomości.

Ad. 23

W sprawach  różnych  Pani  Skarbnik  –  Maria  Grażyna  Kalińska  przedstawiła  Zarządowi

informację dot. sprawy związanej z Dyrektorem ZS w Czarnej Białostockiej. W roku 1999 w

ZS w Czarnej  Białostockiej  nastąpiły  przekroczenia  w  realizacji  budżetu  szkoły.  Zostało

złożone stosowne zawiadomienie do  Rzecznika  Dyscypliny Finansów Publicznych o  ww.

naruszeniu. Toczy się postępowanie w tej sprawie. W międzyczasie została przeprowadzona

kontrola  przez pracowników Starostwa,  która stwierdziła,  iż  księgi  są  prowadzone nie do

końca prawidłowo.  Skierowano do  szkoły  pismo o  skorygowanie  ksiąg  i  wyprowadzenie

dokumentacji na bieżąco. Jednocześnie poinformowano Rzecznika Dyscypliny, iż toczy się

porządkowanie  dokumentacji    księgowej.  Rzecznik  Dyscypliny  przedłużył  termin

rozstrzygnięcia,  zwracając  się  do  starostwa  z  zapytaniem  czy  sprawozdania  zostały

skorygowane.  14  kwietnia  skorygowane  sprawozdanie  przesłano  do  Rzecznika  i  do  RIO,

niestety z występującymi przekroczeniami. 

Pani Skarbnik poinformowała, iż opinia RIO o wykonaniu budżetu powiatu za rok 1999 może

zawierać stwierdzenie, że takie przekroczenia wystąpiły.

Starosta  Białostocki  w  sprawach  różnych  przedstawił  informację  dotyczącą  bieżącego

funkcjonowania Starostwa Powiatowego w Białymstoku.

W  sprawach  różnych  Pani  Jadwiga  Kuteszko  –  członek  Zarządu  zaproponowała,  by

posiedzenia Zarządu w okresie letnim ustalać na godzinę 8.30. Wniosku nie głosowano.

Wobec wyczerpania tematów, posiedzenie Zarządu zostało zakończone.

 

Protokołowała:    



Bogumiła Malinowska

Podpisali:

Wiesław Pusz – Starosta
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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